



PRESENTS / PRÉSENTE LE



30 COMMERCIAL ROAD
TORONTO, ON M4G 1Z4
CANADA

POLARISMUSICPRIZE.CA

POLARIS MUSIC PRIZE ANNOUNCES 2011 GALA DETAILS

For immediate release

Toronto, ON (August 15, 2011) Steve Jordan, Founder and Executive Director of the Polaris Music Prize, today revealed details about the 6th annual gala. On September 19, 2011 at 8pm, the gala will be exclusively broadcast live to North America by SiriusXM Canada on Sirius channel 152 and to the world on CBC Radio 3 at the home of MTV Canada, The Concert Hall at Toronto's Masonic Temple. It will be webcast live on MuchMusic.com and broadcast on MuchMusic, Saturday, Sept. 24 at 10pm and midnight EST. The evening will conclude with the announcement of the winner of the \$30,000 Polaris Music Prize. There are also nine secondary prizes of \$2,000 each provided by Slight Music.

The gala will feature performances by Short Listed artists Austra, Braids, Galaxie, Hey Rosetta!, Ron Sexsmith and Timber Timbre. Arcade Fire will not be performing but members will be in attendance.

The gala will be hosted by CBC Radio 3's Grant Lawrence with MuchMusic's Damian Abraham, who is also the lead singer for 2009 Polaris winners Fucked Up.

The Grand Jury was also announced today. These 11 jurists, selected from the 213 member-Polaris jury, will vote during the gala to determine this year's winner. They will be sequestered deep inside the Masonic Temple during the gala. They are: Karen Bliss (Billboard), Elaine Corden (Yukon, North of Ordinary), Emilie Côté (La Presse), Tom Coxworth (CKUA), David Dacks (CIUT), Mike Devlin (Times Colonist), Yuani Fragata (Bande à part), Anupa Mistry (freelance journalist), Graham Rockingham (The Hamilton Spectator), Gregg Stewart (The Much MTV Group) and Anna Zee (Q104).

Previous Polaris Music Prize winners have been Karkwa, Fucked Up, Caribou, Patrick Watson and Final Fantasy aka Owen Pallett. 2010 winners Karkwa will be on hand to crown the 2011 winner.

The 2011 Polaris Music Prize Short List

Arcade Fire - *The Suburbs*

Austra - *Feel It Break*

Braids - *Native Speaker*

Destroyer - *Kaputt*

Galaxie - *Tigre et diesel*

Hey Rosetta! - *Seeds*

Ron Sexsmith - *Long Player Late Bloomer*

Colin Stetson - *New History Warfare Vol. 2: Judges*

Timber Timbre - *Creep On Creepin' On*

The Weeknd - *House of Balloons*

About the Polaris Music Prize

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours, celebrates and rewards creativity and diversity in Canadian recorded music by recognizing and marketing the albums of the highest artistic integrity, without regard to musical genre, professional affiliation, or sales history, as judged by a panel of selected music critics. For further information, including rules, jury and sponsors, please visit www.polarismusicprize.ca. rdio members can follow Polaris and listen to the Long and Short Lists here www.rdio.com/#/people/PolarisMusicPrize/

-30-

For media inquiries, please contact:

Joanne Settington
Indoor Recess
joanne@indoorrecess.com
416.703.5217

<small>Presenting Sponsor & Official Radio Broadcaster</small> Présentateur & diffuseur radio officiel 	<small>Official TV & Video Webcaster</small> Diffuseur télé & web officiel 	<small>Major Sponsors</small> Commanditaires principaux  <small>FACTOR The Canadian Music Foundation We Support Your Canada's Private Radio Broadcasters</small>  <small>We acknowledge the financial support of the Government of the Department of the Atlantic and the financial support of the Government of Music Fund and of Canada's Private Radio Broadcasters.</small>					<small>Long List presented by</small> Liste de Présélection présentée par  <small>A DIVISION OF ACTRA</small>	<small>Official Host Hotel & After Party Partner</small> Hôtel partenaire officiel & after-party 	<small>Salon Sponsor</small> Commanditaire de salon 
--	--	--	---	---	---	--	---	--	---

 <small>SATELLITE RADIO</small>	<small>PRESENTS / PRÉSENTE LE</small>				<small>30 COMMERCIAL ROAD TORONTO, ON M4G 1Z4 CANADA POLARISMUSICPRIZE.CA</small>
---	---------------------------------------	---	---	---	---

LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS ANNONCE LES DÉTAILS DU GALA 2011

Pour diffusion immédiate

TORONTO, ON - Lundi 15 août 2011 - Steve Jordan, fondateur et directeur général du Prix de musique Polaris, annonce aujourd'hui les détails concernant le sixième gala du Prix de musique Polaris. Le 19 septembre prochain dès 20h, le gala sera exclusivement diffusé en Amérique du Nord sur la radio satellite SIRIUS XM, chaîne 152, et ailleurs sur CBC Radio 3 en direct du quartier général de MTV Canada, dans les studios Concert Hall CTV du Masonic Temple à Toronto. Le gala sera également diffusé en direct sur

Internet via le site web MuchMusic.com et sur la chaîne de télévision MuchMusic, le samedi 24 septembre à 22h, et en rediffusion à minuit EST. La soirée clôturera avec l'annonce du grand gagnant du Prix de musique Polaris, récipiendaire d'une bourse de 30 000\$. Neuf prix secondaires de 2 000\$ seront également remis grâce à la générosité de Slaughter Music.

Le gala présentera des performances d'artistes de la courte liste : Austra, Braids, Galaxie, Hey Rosetta!, Ron Sexsmith et Timber Timbre. Arcade Fire ne donnera pas de prestation mais certains membres de la formation seront présents au gala.

Le gala sera animé par Grant Lawrence, animateur du réseau CBC Radio 3, ainsi que Damian Abraham, animateur du réseau MuchMusic et chanteur de la formation Fucked Up, qui avait d'ailleurs gagné le prix de Musique Polaris en 2009.

Le grand jury fut également dévoilé aujourd'hui. Les onze juges, choisis parmi les 213 membres du jury du Polaris, voteront pendant le gala pour déterminer le gagnant de cette année. Notez qu'ils seront séquestrés dans une salle isolée à l'intérieur du Masonic Temple durant le gala. Ces juges sont : Karen Bliss (Billboard), Elaine Corden (Harper Street Publishing), Emilie Côté (La Presse), Tom Coxworth (CKUA), David Dacks (CIUT), Mike Devlin (Times Colonist), Yuani Fragata (Bande à part), Anupa Mistry (freelance journalist), Graham Rockingham (The Spectator), Gregg Stewart (MuchMusic) and Anna Zee (Q104).

Les gagnants des années précédentes sont : Karkwa, Fucked Up, Caribou, Patrick Watson et Final Fantasy aka Owen Pallett. Les membres de Karkwa, récipiendaires du prix en 2010 seront présents pour remettre le prix au grand gagnant de l'année 2011.

Les nommés de la courte liste du Prix de musique Polaris 2011

Arcade Fire - *The Suburbs*

Austra - *Feel It Break*

Braids - *Native Speaker*

Destroyer - *Kaputt*

Galaxie - *Tigre et diesel*

Hey Rosetta! - *Seeds*

Ron Sexsmith - *Long Player Late Bloomer*

Colin Stetson - *New History Warfare Vol. 2: Judges*

Timber Timbre - *Creep On Creepin' On*

The Weeknd - *House of Balloons*

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense annuellement la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant

une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d'intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l'affiliation professionnelle ou l'historique des ventes, tel que déterminé par un jury de critiques musicaux sélectionnés. Pour plus d'information, à propos des règles, du jury et des commanditaires, visitez www.polarismusicprize.ca. Les membres de rdio.com peuvent suivre le Prix de musique Polaris et écouter la longue et courte liste ici: www.rdio.com/#/people/PolarisMusicPrize/

-30-

Contacts médias du Prix de musique Polaris :

Québec:
Magali Ould
Bonsound Promo
(514) 522-5672 #224
magali@bonsound.com

Canada:
Joanne Setterington
Indoor Recess
(416) 703-5217
joanne@indoorrecess.com

Presenting Sponsor &
Official Radio Broadcaster
Présentateur & diffuseur
radio officiel



Official TV & Video
Webcaster
Diffuseur télé &
web officiel



Major Sponsors
Commanditaires principaux



Canada



Long List presented by
Liste de Présélection
présentée par



Official Host Hotel &
After Party Partner
Hôtel partenaire officiel
& after-party



Salon Sponsor
Commanditaire de
salon

